
9. Medlemsforslag om finansiering af Bellahøj Idrætsskole fra 2010 (2009-48920)
Udvalget skal tage stilling til medlemsforslag om finansiering af Bellahøj Idrætsskole fra 2010.

medlemsforslag

Majbritt Mamsen (C2), Cecilia Lonning (V) og Louise Frevert (løsgænger) har på Børne- 
og Ungdomsudvalgets møde den 15. april 2009 anmodet om, at følgende medlemsforslag 
drøftes på det kommende møde:

1. Vi foreslår, at Bellahøj Skole indgår i det faste driftsbudget fra 2010 på lige fod med 
Sankt Annæ Gymnasium.

MOTIVATION

I forbindelse med beslutningen om nye profilskoler mv. ønsker vi sikkerhed for at allerede igangsatte 
initiativer kan videreføres.

bilag
Serviceniveau og aktiviteter på idrætsskolen Bellahøj 2010

Børne- og Ungdomsudvalgets beslutning den 29.04.2009

Medlemsforslaget blev forkastet efter afstemning med følgende resultat:

3 medlemmer stemte for: V, C2 og Louise Frevert (løsgænger). 8 medlemmer stemte imod: Ø, B, A, 
F og Jette Bergenholz Bautrup (løsgænger).

Bo Asmus Kjeldgaard (F) fremsatte følgende ændringsforslag:

"Udvalget beslutter, at idrætsprofilen på Bellahøj Skole evalueres på lige fod med de øvrige FFA-
projekter og indgår i forhandlingerne om Budget 2010."

Ændringsforslaget blev enstemigt godkendt.

Majbritt Mamsen (C2) ønskede følgende tilført til beslutningsprotokollen: 

"Der blev sået tvivl om min habilitet af Lars Rasmussen (A) på grund af min mands ansættelse på 
Bellahøj Skole. Derfor deltog jeg ikke under drøftelsen af procedurespørgsmålet. BR-sekretariatet 
har siden afvist denne påstand fra Lars Rasmussen".




